

服務消息

Service News

下期《聯合動態》截稿日期 Next Issue of *United News*

下期《聯合動態》將於2017年5月15日出版。歡迎教職員報告其研究、著作或其他人事動態。稿件請於2017年4月24日或以前交回聯合書院曾肇添樓201室或傳真至2603 5412或電郵至 unitedcollege@cuhk.edu.hk。來稿請以中文及英文撰寫。查詢請致電3943 1696與本院郭芷欣女士聯絡。書院同仁如不欲收取印刷版本，請電郵至 rukiakwok@cuhk.edu.hk。《聯合動態》同時上載於書院網頁以供瀏覽：http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS。

The next issue of *United News* will be published on 15 May 2017. Staff members are welcome to report on their research findings, publications or any other information. Contributions in both Chinese and English should be sent to Room 201, Tsang Shiu Tim Building, United College or by fax to 2603 5412 or via email to unitedcollege@cuhk.edu.hk on or before 24 April 2017. For enquiries, please contact Ms Rukia T Y Kwok at 3943 1696. College members who do not wish to receive hard copy can send email to rukiakwok@cuhk.edu.hk. Online version of *United News* is also available at http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS.

書院生活預覽 College Event Calendar (18/4/2017 – 14/5/2017)

項目 Item	日期及時間 Date & Time	地點 Venue	聯絡人 Contact Person
香港中文大學饒宗頤訪問學人講座2017 講者：周鴻翔教授 講題：《環球訪壺：半個世紀的甲骨文研究》 Jao Tsung-I Visiting Professor Public Lecture 2017, CUHK Speaker: Professor Chou Hung-hsiang Title: <i>Around the World to Visit Oracle Bone Collections: Studies of Oracle Bone Inscriptions for Half a Century</i>	19/4/2017 2:30 pm – 4:00 pm	文怡閣 College Staff Common Room	高榮銘先生 Mr Ken Ko 3943 1844 / 3943 7455
英語學習營 English Immersion Camp	12 – 15/5/2017	突破青年村 Breakthrough Youth Village	高榮銘先生 Mr Ken Ko 3943 1844 / 3943 1288
岑才生學長計劃：2016-2017 般巧兒學年——年終經驗分享會 Shum Choi Sang Mentorship Programme: Year of Ms Lina H Y Yan – Year-end Gathering	13/5/2017 2:30 pm	香港歷史博物館 Hong Kong Museum of History	胡黃雪萍女士 Mrs Joyce Wu 3943 8656 / 3943 7582
中大課程探索日（2017 聯招申請） Programme Exploration Days for Secondary 6 JUPAS Applicants	16 – 17/5/2017	康本國際學術大樓地下 G/F, Yasumoto International Academic Park	周鍾寶華女士 Mrs Jackie Chow 3943 8655 / 3943 7562
2017年書院畢業晚宴 UC Graduation Dinner 2017	18/5/2017 7:00 pm	旺角維景酒店 Metropark Hotel Mongkok	周鍾寶華女士 Mrs Jackie Chow 3943 8655 / 3943 7570

欲知書院最新消息請瀏覽書院網頁 For the latest news, please visit the College's website : <http://www.uc.cuhk.edu.hk>